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Människor har i alla tider försökt räkna ut när jorden ska gå under. Många 

filmer har också spelats in med det temat. Jesus talar också om att tecken ska 

visa sig och många kommer att vara rädda och gripas av ångest. Jesus säger: 

”Himmel och jord ska förgå men mina ord kommer inte att förgå”. Han 

uppmanar de sina att lita på honom. 

Vad är vi rädda för i vår tid? Att bli smittade och långtidssjuka av Corona? Eller 

att drabbas av naturkatastrofer? 

Jag tror att det är viktigt att vi tar pandemier och katastrofer på allvar och följer 

rekommendationer. Men rädsla kan göra oss passiva. Jesus säger: ”Var inte 

rädda: Räta på er och lyft er huvuden, er befrielse närmar sig”. 

Guds rike är nära – det är Jesu budskap. Det var det då i och med att Jesus 

fanns mitt ibland dem. Det är det också nu för Jesus lovar att där två eller tre 

samlas i hans namn är han mitt ibland dem. Ja, Guds rike finns inom oss. Vi får 

fortsätta att lita på Gud, fortsätta att be. Där har vi en uppgift var vi än befinner 

oss. 

Det finns en väg att återupprätta brustna relationer mellan Gud och människa, 

mellan människa och människa samt mellan människa och skapelse. Evigheten 

börjar inte någon gång i framtiden. Evigheten innebär en relation med en evig 

Gud. Den relationen börjar nu. 

Jesus Kristus kommer till oss, hela tiden. Jesus förvandlar vår rädsla till en 

kärleksfylld aktivitet. Han säger: Var inte rädda! 


